

Title (en)

Wear-resisting and slip-preventing element for shoe heels.

Title (de)

Verschleiss- und rutschfestes Schutzelement für Schuhabsatz.

Title (fr)

Elément de protection anti-usure et anti-dérapant pour talons de chaussures.

Publication

**EP 0210922 A1 19870204 (FR)**

Application

**EP 86401642 A 19860723**

Priority

FR 8511216 A 19850723

Abstract (en)

[origin: US4729178A] An antiwear and nonskid protective element for a shoe heel, which comprises an outside first part in which a through opening is made the surface of the cross section of which is greater on the side in contact with the heel of the shoe than on the side of its free end; and a second part comprising a head, whose shape and dimensions correspond approximately to those of said opening, and a rod provided with a rigid inside reinforcement, the rod being able to be driven with force into a hole made in the heel for the fastening of the element. Thus, an effective and reliable fastening of the element to the free end of the heel.

Abstract (fr)

L'invention concerne un élément de protection anti-usure et anti-dérapant pour talon de chaussure, qui comprend une première partie extérieure (12) dans laquelle est formée une ouverture traversante (14) dont la surface de la section transversale est plus grande du côté du contact avec le talon (10) de la chaussure que du côté de son extrémité libre; et une seconde partie (16) comprenant une tête (16a), dont la forme et les dimensions correspondent sensiblement à celles de ladite ouverture, et une tige (16b) pourvue d'une armature intérieure rigide (18), la tige étant apte à être enfoncee à force dans un trou (10a) formé dans le talon pour la fixation de l'élément. On assure ainsi une fixation efficace et sûre de l'élément à l'extrémité libre du talon.

IPC 1-7

**A43B 21/42**

IPC 8 full level

**A43B 21/36** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A43B 21/36** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [XP] GB 2166338 A 19860508 - PARSONS ROY BARRIE
- [Y] DE 1927113 A1 19701203 - GRIMM GERMAN
- [Y] DE 1909271 A1 19700820 - PETIT GEORGES L H
- [A] GB 1158937 A 19690723 - W W CHAMBERLAIN AND SONS LTD
- [A] FR 1362631 A 19640605
- [A] GB 905363 A 19620905 - ROBERT VERDUN HANCOCK, et al
- [A] FR 1453450 A 19660603 - JOURDAN FILS SEDUCTA

Cited by

EP0419317A1; FR2651972A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0210922 A1 19870204; EP 0210922 B1 19900207**; DE 3668759 D1 19900315; FR 2585219 A1 19870130; FR 2585219 B1 19880226; US 4729178 A 19880308

DOCDB simple family (application)

**EP 86401642 A 19860723**; DE 3668759 T 19860723; FR 8511216 A 19850723; US 88580686 A 19860715